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ZAPISNIK 

2. seje Sveta staršev Osnovne šole Šmartno pri Slovenj Gradcu,  

ki je bila 14. 3. 2023 ob 17. uri v zbornici šole. 

  

  

Seje so se udeležili člani sveta staršev ter ravnatelj Robert Sterkuš. 

  

Prisotni: predsednica sveta staršev Lea Vornšek Pejovnik, Darija Perše Zoretič, Metka Rader, 

Lija Šavc, Suzana Kovše Breznik, Miha Vrčkovnik, Maja Kotnik, Jerneja Rošer, Helena Kac, 

Blaž Kaker, Tjaša Pečnik, Marija Miheu, Tadeja Ravlan, Zvonka Bricman. 

 

Odsotni: Urška Oiclj, Gregor Slemenik, Tomaž Osojnik in Marina Mencinger. 

  

Dnevni red:  

 

1. Poročilo vzgojno-izobraževalnega uspeha v 1. ocenjevalnem obdobju 

2. Vzgojni načrt OŠ Šmartno pri Slovenj Gradcu, Hišni red OŠ Šmartno pri Slovenj 

Gradcu 

3. Obravnava težav s prevozi vozačev sklopa 9 

4.  Razno 

  

 

Predsednica sveta staršev, ga. Lea Vornšek Pejovnik, pozdravi vse navzoče člane sveta staršev 

ter ravnatelja, gospoda Roberta Sterkuša. 

 

Ugotavlja, da je prisotnih 14 članov Sveta staršev Osnovne šole Šmartno pri Slovenj Gradcu, 

kar pomeni, da je svet staršev sklepčen in se seja lahko prične. 

 

 

K 1: Predsednica sveta staršev napove 1. točko dnevnega reda, in sicer »Poročilo vzgojno-

izobraževalnega uspeha v 1. ocenjevalnem obdobju«.  

Poročilo 1. vzgojno-izobraževalnega obdobja predstavi ravnatelj g. Robert Sterkuš, ki pove, da 

je bil letos rekordni vpis in da šolo obiskuje 357 učencev. Število učencev skozi leta raste, leta 

2015 je na primer šolo obiskovalo 295 učencev. G. ravnatelj ob tem izpostavi obratno težavo, 

in sicer vsesplošno pomanjkanje učiteljev. Do leta 2024 je kadrovanje rešeno, za naprej pa bo 



na tem področju potrebno vlagati še več truda, da šola pridobi zadostno število čim bolj 

kakovostnih učiteljev.  

Ravnatelj g. Sterkuš pove, da je cilj, da se šola odpre navzven. Želijo si čim več sodelovanja s 

starši, z lokalnim okoljem. Povečati želijo obseg dogodkov, ki se odvijajo na šoli in vključujejo 

poleg šolarjev tudi druge akterje. Ob tem pozove starše, da je šola odprta za različne predloge 

sodelovanja. Ker je nadstandardni program večinoma plačljiv in breme pade na starše, bo šola 

usmerila trud k polnjenju šolskega sklada. Ta je namenjen za (so)financiranje dejavnosti 

učencem, ki to potrebujejo. G. ravnatelj ob tem poziva vse starše, ki se soočajo s finančno 

stisko, naj oddajo vlogo in koristijo pomoč iz šolskega sklada, saj je ključno, da imajo vsi učenci 

dostop do vseh ponujenih vsebin.  

Obravnavana je bila tudi tema varstva vozačev, kjer je g. ravnatelj povedal, da je varstvo 

vozačev organizirano za učence od 6. do 9. razreda, ni pa obvezno. Tako se dogaja, da kar nekaj 

otrok tega varstva ne obiskuje. Dogovor je, da učitelji o prisotnosti oziroma odsotnosti učencev 

obveščajo starše. Mlajše učence vozače, ki obiskujejo OPB učitelj pospremi do postaje.   

V tem ocenjevalnem obdobju je bilo zaznanega več medvrstniškega nasilja in tudi nasilja v 

družini. Povečale so se vzgojne težave učencev. Vzgojni ukrep opomin je bil lani v celem letu 

izrečen 9 krat, letos pa samo v prvem obdobju že 8 krat. Reševanju teh težav zato na šoli 

posvečajo še posebno pozornost. Uvedli so posebna izobraževanja za učence o integriteti, 

reševanju težav, odgovornosti in medsebojnih odnosih.  

G. ravnatelj je starše obvestil tudi o sanaciji akustike nove strehe na telovadnici, ki se bo začela 

v aprilu.   

K 2: Ravnatelj g. Sterkuš je nato predstavil 2. točko dnevnega reda, to sta vzgojni načrt in hišni 

red OŠ Šmartno pri Slovenj Gradcu. Starše je obvestil, da so v pripravi tudi pravila šolskega 

reda in predlagal, da pri njihovem oblikovanju intenzivneje sodelujejo tudi starši, saj je to eden 

temeljnih pravilnikov šole, ki vpliva na vse deležnike. Člani sveta staršev so zato sprejeli sklep, 

da bo sklicana še ena seja sveta staršev, kjer bodo člani in ostali pristojni obravnavali zgolj to 

točko. 

 

Sklep 1: Člani Sveta staršev so soglasno potrdili, da bodo aktivno sodelovali pri pripravi 

pravil šolskega reda in v ta namen v prihodnje sklicali dodatno sejo Sveta staršev.   

 

K3: Predsednica sveta staršev napove 3. točko dnevnega reda, in sicer obravnavo težav s 

šolskimi prevozi vozačev sklopa 9. Probleme je podrobneje predstavila Darija Perše Zoretič, ki 

navaja, da so na tej relaciji pred leti vozače prevažali z dvema kombijema, zdaj pa so dve trasi 

združili in vse otroke prevažajo z enim avtobusom, kar je podaljšalo pot in ogroža varnost 

učencev.  

Starši učencev, ki se vozijo na sklopu 9 izpostavljajo, da otroci vstopajo in izstopajo iz 

prevoznega sredstva na avtobusni postaji ob glavni cesti, kar je nedopustno. Težave se 

pojavljajo predvsem v zimskih razmerah, ko prevoz s 50-sedežnim avtobusom po ozkih 

stranskih cestah in skozi hribovit predel Brd ni mogoč. Starši vozačev predlagajo, naj se za 

postajališče Brda uporabi manjše kombinirano vozilo in naj se postajališče uredi pri Pršeči lipi. 

To bo zagotavljalo tudi prevoz otrokoma z Brd 36, ki morata zdaj pešačiti 2,9 kilometrov do 



postajališča Brda, od tega skoraj polovica poti poteka po gozdni cesti, kjer se pojavlja divjad. 

Starši vozačev predlagajo tudi, da se šolsko avtobusno postajališče za Metulov breg prestavi k 

igrišču v naselju.  

Na tej relaciji se pojavljajo tudi težave s samovoljo voznika, ki včasih ustavlja kar na cesti, se 

neprimerno vede do otrok, soočajo se s prehitro vožnjo, spreminjanjem voznega reda.     

Starši vozačev so tako dali pobudo po ponovni uvedbi dveh ločenih šolskih prevozov (relacij), 

da se skrajšajo šolske poti, po katerih se trenutno vozijo otroci iz vaške skupnosti in se tako 

zagotovi nemoten prevoz otrok v vseh vremenskih razmerah.  

Člani sveta staršev so sprejeli sklep, da podprejo pobudo staršev vozačev iz sklopa 9.  

Sklep 2: Člani sveta staršev podpirajo pobudo, da se SKLOP 9 v prihodnjem šolskem letu 

zopet razdeli na DVA SKLOPA oz. prevoza, ki bosta organizacijsko omogočala krajšo 

pot, krajši čas in hkrati varnejši prevoz učencev v šolo z manjšima voziloma v vseh 

vremenskih razmerah. Pismo podpore bo Svet staršev naslovili tudi na Mestno občino 

Slovenj Gradec, ki prevoznikom podeljuje koncesije. 

 

Seja je bila zaključena ob 18.15. 

  

  

Zapisala:                                   Predsednica sveta staršev:                     

Lea Vornšek Pejovnik                Lea Vornšek Pejovnik                       


